
Geachte heer/mevrouw,

Ik vind het op zich een prima idee, dat deze nieuwe wetgeving wordt ingevoerd.

Waar veel gastouders en gastouderbureaus (en vermoedelijk de hele kinderopvang) hun hart voor 
vasthouden is dat wij net zoals het met de PGB’s gebeurd is, bij de conversie naar DUO in een 
administratieve puinhoop terecht komen en veel bedrijven en ouders daardoor gedupeerd worden.

Wij pleiten daarom ervoor dat er eerst goed wordt geëvalueerd waar het met de overzetting van de 
PGB’s naar de SVB is misgegaan, hoe het beter had gekund en hoe kan worden voorkomen, dat de 
geschiedenis zich herhaalt bij de conversie van de Belastingdienst naar DUO.

Eerst zou er dan een proefgroep moeten beginnen. 
Waar het misgaat, wordt er snel bijgestuurd of teruggeschakeld naar de Belastingdienst totdat het 
goed gaat, en het dan langzamerhand uitrollen, met zo min mogelijk rimpelingen.

Er wordt nu al gepleit om spaarpotjes aan te leggen voor het geval de conversie van de 
kinderopvangtoeslag naar DUO net zo verkeerd gaat als de PGB’s naar de SVB. Dat vind ik een 
alarmerend signaal.

Daarom: Om problemen voor te zijn, graag gefaseerd en zo gecontroleerd mogelijk invoeren.

Dan komt alles goed.

Graag ontvangen wij uw bericht.

Met vriendelijke groet,

Kerst Sandburg
Gastouderbureau MijnGastouderopvang


